
Protokół 

z zebrania wiejskiego sołectwa Nowy Dwór Bratiański 

Zebranie odbyło się w dniu 09 września 2019 r. o godz 19 15, w lokalu świetlicy wiejskiej 

w Nowym Dworze Bratiańskim. 

Na ogólną liczbę 185 mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania w zebraniu 

udział wzięło 16 mieszkańców, a więc mniej aniżeli 1/10 stałych mieszkańców. 

Zebranie odbywało się w drugim terminie i zgodnie z § 16 pkt 5 Statutu Sołectwa jest 

ważne bez względu na liczbę obecnych na zebraniu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

1) Wójt Gminy Tomasz Waruszewski, 

2) Kierownik Referatu Drogownictwa Marcin Buliński 

3) Pracownik Urzędu Gminy Adam Murawski 

Porządek zebrania: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy o zmianę 

zakresu przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego w roku 2019. 

3. Uchwalenie przedsięwzięć do realizacji w ramach funduszu sołeckiego w  

2020 r. 

a) zgłoszenie propozycji przedsięwzięć, 

b) dyskusja  

c) podjęcie uchwały. 

4. Zapytania i wnioski . 

 

Przebieg zebrania: 

 

Ad 1  

 

Zebranie otworzył i prowadził Sołtys wsi Kazimierz Domżalski, powitał zebranych i 

stwierdził ważność zebrania jak na wstępie protokołu. 

Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku zebrania. 

Nie zgłoszono dodatkowych punktów do porządku obrad.  

Porządek zebrania został przyjęty przez uczestniczących w zebraniu. 

 

Ad 2 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku Wójta o zmianę zakresu 

przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego w roku 2019: 

Przedsięwzięcia przed zmianą:  

1. Doposażenie kuchni w świetlicy wiejskiej - 2 000,00 zł, 

2. Remonty dróg gminnych na terenie sołectwa – 10 000,00 zł 

3. Zakup sprzętu dla OSP – 3 904,53 zł 



4. Organizacja imprez kulturalno-sportowych – 4 000,00 zł 

Przedsięwzięcia po zmianie: 

1. Doposażenie kuchni w świetlicy wiejskiej – 2 000,00 zł 

2. Remonty dróg gminnych na terenie sołectwa – 2 000,00 zł 

3. Zakup sprzętu dla OSP – 3904,53 zł 

4. Organizacja imprez kulturalno-sportowych – 4 000,00 zł 

5. Czyszczenie gminnego zbiornika wodnego (stawu) – 8 000,00 zł 

 

Zebranie przyjęło zaproponowane zmiany zakresu przedsięwzięć w ramach funduszu 

sołeckiego w roku 2019. 

Ad 3 

Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy i wskazania 

przedsięwzięć do realizacji w ramach funduszu sołeckiego w roku 2020. 

a) zgłaszanie wniosków  

 

Przedsięwzięcia do realizacji zgłosił Sołtys i były to: 

 

1. Zagospodarowanie przystanku autobusowego – 6 959,56 zł 

2. Doposażenie OSP – 2 000,00 zł 

3. Zakładanie terenów zieleni – 1 500,00 zł 

4. Organizacja imprez kulturalno-sportowych – 4 500,00 zł 

5. Zagospodarowanie terenu przy stawie wiejskim – 2 000,00 zł 

6. Doposażenie świetlicy wiejskiej – 4 000,00 zł  

 

b) podjęcie uchwały 

 

 Prowadzący zebranie odczytał projekt uchwały. 

 

Zebranie wiejskie przyjęto uchwałę w sprawie wniosku do Wójta Gminy ze 

wskazaniem przedsięwzięć do realizacji w 2020 roku w ramach sołeckiego. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 3. 

 

W tym momencie o głos poprosił Wójt celem przekazania informacji mieszkańcom. 

Na początku Wójt podziękował KGW za udział w dożynkach w Tylicach i promowanie 

przez KGW zdrowej żywności, a także podziękował producentom lokalnym produktów 

ekologicznych. Wójt podkreślił fakt dużego zapotrzebowania społecznego na zdrową 

żywność, a w gminie mamy producentów takiej żywności. Wszystkie koła gospodyń 

wiejskich w gminie prężnie działają, wciąż powstają kolejne koła, co bardzo cieszy. 



Wszystkie KGW miały swoje stoiska na dożynkach i mogły dzięki temu godnie się 

zaprezentować. 

Wójt przekazał też informację odnośnie ścieżki rowerowej. 

Na zebraniu zostały przekazane sołtysowi formularze zgłoszeń szamb lub 

przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Ad 4 

Zapytania i wnioski 

Mieszkańcy złożyli następujące wnioski i zapytania: 

 

Mieszkańcy zapytali o informację odnośnie drogi gminnej nr 181015N w Nowym 

Dworze Bratiańskim. 

Wójt przekazał informację o dokumentacji na drogę gminną, że droga wytypowana jest 

do robienia decyzją Rady Gminy, ale pojawiła się przeszkoda, że nie uzyskano 

dofinansowania i jesteśmy na liście rezerwowej. Przekazano też informację odnośnie 

ilości kilometrów dróg asfaltowych na terenie gminy. W razie potrzeby na ten czas 

będzie wykonany remont bieżący wskazanego odcinka drogi.  

 

Mieszkańcy przekazali uwagi odnośnie koszenia i stanu drogi gminnej nr 181015N. 

Wójt odpowiedział ze wskazany odcinek drogi będzie zweryfikowany w terenie. 

 

Mieszkańcy zgłosili potrzebę postawienia przystanku autobusowego. 

Wójt odpowiedział, że przewidywane miejsce umiejscowienia przystanku jest na 
działce należącej do KOWR-u w Nowym Dworze Bratiańskim.  

 

Mieszkańcy zgłosili problem wjazdu do Nowego Dworu Bratiańskiego od drogi 

powiatowej, że jest niebezpieczny. 

Wójt odpowiedział, że temat będzie skonsultowany z ZDP co do możliwości 

rozwiązania problemu. 

Członkini KGW Nowy Dwór Bratiański zapytała o możliwość zakupu namiotu. 

Wójt odpowiedział, że rozważy zakup ze środków Gminy. 

 

Mieszkańcy zgłosili potrzebę przycięcia zakrzaczenia, które przerasta na plac zabaw. 

Wójt odpowiedział, że Gmina będzie interweniować w powyższym temacie. 



Mieszkaniec poruszył temat krów należących do jednego z rolników, które 

zanieczyszczają teren. 

Wójt odpowiedział, że musi być reakcja społeczna i problem niezwłocznie zgłaszać na 

Policję. 

 

Jeden z mieszkańców podziękował za zamontowanie dodatkowych lamp w Nowym 

Dworze Bratiańskim.  

Mieszkaniec zgłosił problem słabej widoczności na skrzyżowaniu drogi powiatowej.  

Wójt odpowiedział, że problem zostanie zgłoszony do ZDP. 

 

 

Na tym zebranie zakończono.  

 

Protokołował        Sołtys wsi 

 

Adam Murawski         Kazimierz Domżalski 

 

 


